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1. Dostupnost pediatrické kardiologické péče v rámci ČR 

 Existují výrazné regionální rozdíly, v některých oblastech dochází ke zhoršování 
dostupnosti ambulantní péče. Rizikem je v nejbližších 5-10 letech vysoký věkový 
průměr zejména v segmentu ambulantních dětských kardiologů. 

 Byla diskutována možnost zkrátit povinnou stáž v Dětském kardiocentru FN Motol 
z 9 na 6 měsíců a možnost absolvovat 3 měsíce v jiném terciárním centru, které 
na sebe nemá navázáno kardiochirurgické pracoviště. V souvislosti s bodem výše 
a s faktem, že právě došlo k významnému zkrácení vzdělávání ze tří let na dva 
roky (efektivně 96 týdnů, z toho 36 týdnů v zařízení II. typu) výbor nedošel 
k jednohlasné shodě a téma bude dále diskutovat. 

 Výbor se usnesl na návrhu podpořit využití doby 1-6 měsíců ve specializačním 
vzdělávání oboru Pediatrie ke stážím na akreditovaných pracovištích dětské 
kardiologie, během níž by se budoucí pediatr seznámil se základními principy 
péče o dítě se srdečním onemocněním (pověřeni Janoušek, Klásková). 

 
2. Preskripce neregistrovaných originálních léků, které nemají alternativu zejména při 

terapii život ohrožujících geneticky podmíněných poruch srdečního rytmu (nadolol, 
flecainid, mexiletin, propranolol) 

 Se zlepšení diagnostických možností výrazně přibývá pacientů, kteří budou tuto 
léčbu celoživotně potřebovat. 

 Cílem je navázat preskripci těchto léků na specializovaná centra a odstranit 
administrativní překážky spojené s režimem léků na mimořádný dovoz. 

 PS osloví s žádostí o pomoc při jednání s plátci zdravotní péče Výbor ČKS 
(pověřeni Vít, Klásková).  

 
3. Na základě jednání s MZd a díky podpoře České kardiologické a České pediatrické 

společnosti se podařilo z Úhradové vyhlášky pro rok 2022 vyjmout kód 32420 z režimu 
bonifikací pro odbornost 603. Aktuálně probíhají jednání o Úhradové vyhlášce na rok 
2023, dr. Balatka byl jako předseda SADK pověřen výborem PS, aby v rámci 
dohodovacího řízení trval na tom, aby nebyl bonifikační princip obnoven. 
 

4. Byla diskutována otázka hlášení vrozených srdečních vad. Vzhledem k centralizaci 
kardiochirurgické péče o děti s vrozenou srdeční vadou do Dětského kardiocentra FN 
Motol, jsou kompletní údaje shromažďovány na tomto pracovišti. 
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